



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

September 19–23, 2022

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 2022 Joint Meeting of the Banff Foundation for Allograft Pathology and the Canadian Society of Transplantation (CST).



This meeting offers professionals in the field of transplantation an important platform to share ideas, experiences and expertise. I am certain that delegates will make the most of the many educational opportunities planned for the next five days as well as the chance to network with their peers from across the globe.

I would like to commend the members of both the CST and the Banff Foundation for Allograft Pathology for their commitment to advancing the practise and science of transplantation. You can take pride in your commitment to the health and well-being of your fellow citizens. It continues to be a challenging time for planning and hosting events. That is why I would also like to thank the organizers for offering this conference in both in-person and virtual formats and for putting together an information and rewarding program for everyone involved.

Please accept my best wishes for a productive meeting in Banff.

Sincerely,

The Rt. Hon. Justin P. J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 19 au 23 septembre 2022

Chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à toutes les personnes qui participent à la conférence conjointe de la Banff Foundation for Allograft Pathology et de la Société canadienne de transplantation (SCT).



Pour les professionnels du domaine de la transplantation, il s'agit d'une occasion importante de partager leurs idées, leur expérience et leur savoir-faire. Je suis convaincu que les délégués tireront pleinement parti des nombreuses activités de perfectionnement prévues au cours des cinq prochains jours, y compris la possibilité de tisser des liens avec leurs collègues du monde entier.

En outre, je félicite les membres de la SCT et de la Banff Foundation for Allograft Pathology pour leur détermination à contribuer au progrès des pratiques et des connaissances en matière de transplantation. Vous pouvez tirer fierté de votre attachement à la santé et au bien-être de vos compatriotes. Il reste difficile de planifier et d'organiser des rencontres comme celles-ci, et c'est pourquoi je tiens également à féliciter les organisateurs d'offrir la possibilité d'y participer en personne et en mode virtuel, et d'avoir préparé un programme substantiel et enrichissant pour tous les participants.

Je vous offre mes meilleurs vœux pour des échanges des plus productifs à Banff.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada